
 Zápis z jednání Komise pro dopravu a bezpečnost
Rady města Nového  Města na Moravě  

Přítomni: viz prezenční listina
Datum jednání: 28.8.2023
Garant RM: Bc. Jaroslav Lempera
Hosté: (viz prezenční listina)

Předsedou navrhovaný program: 
A) Zahájení
B) Požadavky RM/pověřeného člena RM 

C) Vlastní iniciativní náměty z komise 

A) Zahájení 
Předseda komise přivítal všechny přítomné členy komise a také starostu města pana Michala
Šmardu,  poté zahájil jednání komise. 
Předseda komise se členů dotázal,  zda mají  nějaký návrh na doplnění programu. Členové
komise souhlasí s navrženým programem a nemají žádné připomínky ani doplnění. 

Členové komise schvalují následující program jednání:
1) Zahájení
2) Požadavky RM/pověřeného člena RM 

a) Seznámení s plánem zimní údržby komunikací na období 2023 - 2024

b) Návrhy úprav maximální povolené rychlosti v některých lokalitách NMNM

3) Vlastní iniciativní náměty z komise 

Hlasování: PRO: 6 PROTI:  ZDRŽEL SE:  OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL:      
schváleno

Před přistoupením k následujícímu bodu si vzal slovo starosta města, aby se vyjádřil za RM k
projednávaným tématům z minulého zasedání č.2 Komise pro dopravu a bezpečnost ze dne
31.5.2023. Komise vzala vyjádření starosty města k projednávaným bodům na vědomí.

2) požadavky RM/pověřeného člena RM
a)  Předseda  komise  informoval  členy  o  předloženém  plánu  zimní  údržby  na  období
2023/2024 k projednání.

Komise z důvodů zabezpečení zimní údržby navrhuje doplnit do Plánu ZÚ a mapky ZÚ nové
komunikace ul. Cyrila Musila a ul. Lesní, do odstavce Kalamitní situace doplnit ,,a místních
částí“. a chemickou údržbu ul. Lesní, doporučuje také využívat co nejvíce frézování sněhu,
zvážit průběžný odvoz sněhu z částí města nad rámec uvedené pravidelné zimní údržby v roce
2024, týká se to především Vratislavova nám, ul. Lesní, ul. Bělisko, ke koupališti, ul. Nad
Městem, ul. Jedlová, ul. Borová, ul. Smrková, ul, Modřínová, ul. Purkyňova a ul. U Jatek z
důvodu  MS v  biatlonu  2024  a  ze  stejného  důvodu  doporučuje  zvážit,  zda  je  dostatečná
kapacita pro skladování sněhu na určených místech.
Usnesení: komise doporučuje  radě města doplnit do plánu ZÚ a mapky ZÚ ul. Cyrila Musila
a  ul.  Lesní,  do  odstavce  Kalamitní  situace  doplnit  na  území  města  ,,a  místních  částí“.,
používat chemickou údržbu i na  ul. Lesní, a využívat co nejvíce frézování sněhu.
Dále doporučila radě města zvážit průběžný odvoz sněhu z částí města, nad rámec uvedené
pravidelné zimní údržby v roce 2024, týká se to především Vratislavova nám, ul. Lesní, ul.
Bělisko, ke koupališti, ul. Nad  Městem, ul. Jedlová, ul. Borová, ul. Smrková, ul, Modřínová,



ul. Purkyňova a ul. U Jatek z důvodu MS v biatlonu 2024.
Ze stejného důvodu doporučuje radě města zvážit, zda je dostatečná kapacita pro skladování
sněhu na určených místech.

Hlasování: PRO: 6 PROTI:  ZDRŽEL SE:  OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL:      
schváleno 
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno:  ANO/NE  jaké:  …………..
…………………………………………………………………………………………...………

b) Předseda  komise  informoval  členy  o  Návrhu  úprav  maximální  povolené  rychlosti  v
některých lokalitách NMNM
Komise po krátké debatě odložila projednání možných  budoucích návrhů jednotlivých členů
komise na příští zasedání komise.

3) Vlastní iniciativní náměty z komise 

Na závěr  zasedání  komise  by  předseda  komise  rád  požádal  radu města  o  zpětnou  vazbu
projednávaných bodů.

Upozornění: 
Výstupy  z  komise  jsou  jen  jedním z  podkladů  pro  rozhodování  rady  města  a  konečná
rozhodnutí rady města se tak mohou lišit. 

Dne: 28.8.2023
Zapsal: Zdenek Haller
Schválil: Martin Junek v.r.


